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Protokół Nr VII/ 2009 
z  VII sesji Rady Gminy Nowa Słupia 

   odbytej w dniu 24 września 2009 roku  
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Nowej Słupi 

w godz. 10.00- 13.40 
 

W sesji uczestniczyło 15 radnych na 15 ogółem. 
Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
Radny pan Ryszard Karpiński opuścił obrady o godz. 11.20. 
Radny pan Sylwester Kozłowski opuścił obrady o godz. 12.00.  
W obradach brali udział równieŜ sołtysi gminy Nowa Słupia.  
Lista obecności stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 
Nadto w posiedzeniu udział wzięli: 
1. Pan Wiesław Jerzy Gałka – Wójt Gminy Nowa Słupia, 
2. Pan Władysław Orliński – Z-ca Wójta Gminy Nowa Słupia, 
3. Pani Izabela Dziewięcka – Sekretarz Gminy Nowa Słupia, 
4. Pani Marzanna Jop – Skarbnik Gminy, 
5. Pani Agnieszka Popczyk-Borowiecka – Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Nowej 

Słupi z siedzibą w Rudkach, 
6. Pani Anna Mergalska – przedstawiciel Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowej 

Słupia, 
7. Pani Anna Głowacka  - referent ds. obsługi GKRPA w Nowej Słupi, 
8. Pan Andrzej Nowak – redaktor gazety „Echo Dnia”.  
 

Ad. pkt. 1 Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Gminy – pani Ewa Guz otworzyła obrady, przywitała radnych oraz 
wszystkich uczestników sesji. 
Na  podstawie  § 37  Statutu  Gminy  Nowa  Słupia  i  listy  obecności  radnych  stwierdziła  
quorum i oznajmiła, Ŝe obrady są prawomocne. 
 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy zgłosiła zmianę porządku obrad polegającą na 
dopisaniu w pkt. 5 porządku obrad projektu uchwały „w sprawie zmiany Uchwały Nr 
IV/44/08 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 21 listopada 2008r. w sprawie zaliczenia dróg do 
kategorii dróg gminnych w granicach Gminy Nowa Słupia oraz zmiany uchwały VI/63/09 
Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 28 sierpnia 2009r. w sprawie zaliczenia dróg do kategorii 
dróg gminnych w granicach Gminy Nowa Słupia”. 
W związku z tym, zaproponowała następujący porządek obrad:  
 

Porządek obrad:  
  
1.  Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 
2.  Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
3.  Sprawozdanie Wójta Gminy z prac pomiędzy sesjami. 
4.  Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań pomiędzy sesjami. 
5.  Podjęcie uchwał: 

• w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2009 rok, 
• w sprawie zmiany Uchwały Nr IV/44/08 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia              

21 listopada 2008r. w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych                       
w granicach Gminy Nowa Słupia oraz zmiany uchwały VI/63/09 Rady Gminy Nowa 
Słupia z dnia 28 sierpnia 2009r. w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 
gminnych w granicach Gminy Nowa Słupia, 
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• w sprawie zmiany Uchwały Nr II/19/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 30 marca 
2009r. w sprawie ustalenia przebiegu dróg gminnych w granicach Gminy Nowa 
Słupia, 

• w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w budŜecie na rok 2010 w ramach 
Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2008-2011 (Intencyjna), 

• w sprawie wprowadzenia regulaminu uŜytkowania obiektu uŜyteczności publicznej                     
o nazwie „Moje Boisko-Orlik 2012”, 

• w sprawie przeznaczenia do sprzedaŜy w drodze przetargu gruntów 
niezabudowanych stanowiących własność Gminy Nowa Słupia oraz zmiany                  
w części uchwały Nr VI/27/02 Rady Gminy w Nowej Słupi z dnia 09.10.2002r., 

• zmieniająca uchwałę Nr I/11/09 z dnia 3 lutego 2009r. w sprawie przyjęcia 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych               
w gminie Nowa Słupia na 2009 rok, 

• w sprawie zmiany w Statucie Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Nowej Słupi, 

• w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 
opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia 
z opłat, jak równieŜ tryb ich pobierania, 

• w sprawie realizacji projektu systemowego w ramach Programu Operacyjnego 
Kapitał Ludzki 2007-2013, Priorytet VII Promocja Integracji Społecznej, Działanie 
7.1 Rozwój i Upowszechnianie Aktywnej Integracji, Poddziałanie 7.1.1 Rozwój               
i upowszechnianie aktywnej integracji przez ośrodki pomocy społecznej, przez 
Gminę Nowa Słupia/Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Nowej Słupi. 

6. Informacja Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy w sprawie analizy oświadczeń   
majątkowych za 2008 rok. 

7.  Ocena imprezy „Dymarki Świętokrzyskie 2009”. 
8.  Interpelacje i zapytania radnych. 
9.  Wolne wnioski i informacje. 
10. Zamknięcie obrad. 
 

Uwag czy teŜ wniosków do powyŜszego porządku obrad nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała ww. porządek obrad pod głosowanie: 
Głosowanie: 
za – 15  
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0   
W wyniku przeprowadzonego głosowania ww. porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 

Ad. pkt. 2 Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz zadała pytanie czy są uwagi, co do treści 
protokołu z obrad poprzedniej sesji. Uwag takich nie zgłoszono. Poinformowała takŜe Radę, 
iŜ nie wpłynęła Ŝadna poprawka, co do treści tego protokołu, wobec czego poprosiła                      
o formalne przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Gminy Nowa Słupia odbytej w dniu                      
28 sierpnia 2009 roku. 
Głosowanie: 
za – 12 
przeciw – 1 
wstrzymało się – 2   
W wyniku głosowania protokół Nr VI/2009 z VI sesji Rady Gminy Nowa Słupia odbytej w 
dniu 28.08.2009r. został przyjęty.   
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Ad. pkt. 3 Sprawozdanie Wójta Gminy z prac pomiędzy sesjami. 
 

Wójt Gminy pan Wiesław Jerzy Gałka poinformował, Ŝe w okresie od ostatniej sesji odbytej 
w dniu 28.08.2009r. zajmował się min. przygotowaniem materiałów na dzisiejszą sesję – ich 
zaopiniowanie nastąpiło podczas posiedzenia połączonych komisji Rady Gminy w dniu 
21.09.2009r. Obecnie trwa przygotowywanie i kompletowanie wniosku o dofinansowanie 
modernizacji dróg gminnych w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych. 
Nabór tych wniosków trwa do końca września br. W tej sprawie wczoraj brał udział                     
w naradzie w Urzędzie Wojewódzkim z udziałem Wojewody – zmieniły się nieco kryteria 
oceny wniosków. Na pierwsze miejsce wysunęły się sprawy poprawy bezpieczeństwa na 
drogach modernizowanych, tj. budowa chodników przy tych drogach, budowa barierek 
ochronnych, budowa oświetlenia ulicznego, przejść dla pieszych itp. To kryterium zyskuje 
max. 15 punktów, podczas gdy drugie kryterium powiązania dróg gminnych z drogami 
wyŜszej kategorii zyskuje maksymalną ilość punktów zaledwie 10, trzecie kryterium to jest 
współpraca międzygminna - max. 5 punktów. W ubiegłym roku wszystkie te kryteria miały 
jednakową punktację. Nie jest to najlepsze rozwiązanie w naszym przypadku, kiedy                      
w zasadzie juŜ nie wykonujemy głównych ciągów komunikacyjnych, a jedynie końcówki 
dróg rozpoczętych w latach poprzednich. Z reguły są to pasy drogowe umoŜliwiające 
połoŜenie dywanika asfaltowego maksymalnej szerokości 3-4 m. Gdyby chcieć projektować 
chodniki, to trzeba by było wykupywać grunty, co jest sprawą bardziej skomplikowaną. My 
chcemy punkty zdobyć za bezpieczeństwo poprzez maksymalną szerokość jezdni i wydzielić 
na niej linią ciągłą tzw. ciągi piesze i rowerowe. Będziemy chcieli takŜe w niektórych 
miejscach wbudować w asfalt tzw. świetliki i barierki, a takŜe na skrzyŜowaniach dowieść 
dodatkową lampę. Wszystko to powoduje, Ŝe wzrastają koszty tych dróg, które chcemy 
zmodernizować w przyszłym roku – z kwoty 4.500.000 zł na kwotę 4.800.000 zł. Będzie 
bardzo cięŜko uzyskiwać punkty, dlatego musimy poczynić dodatkowe, kosztowne 
przedsięwzięcia. Województwo świętokrzyskie na rok przyszły na Program Przebudowy 
Dróg Lokalnych ma przeznaczone mniej o 10 mln. zł. W ubiegłym roku była to kwota 
62.500.000 zł, a w tym roku niestety juŜ tylko 52.500.000 zł. W zeszłym roku do tego 
programu wystartowało 71 gmin, a w tym roku spodziewamy się, Ŝe wystartują wszystkie 
gminy z projektami duŜo kosztowniejszymi. Konkurencja i rywalizacja będzie zatem 
zdecydowanie duŜa.  
W czasie pomiędzy sesjami najwaŜniejszym przedsięwzięciem dla naszej gminy było 
zorganizowanie DoŜynek Gminnych. Starostami tegorocznych DoŜynek byli: pani Anna 
Jabłko z Jeziorka i pan Krzysztof Mazur z Milanowskiej Wólki. Msze celebrowali: 
proboszczowie z Nowej Słupi i z Rudek, Ojciec ekonom Łukasz Korczak ze Św. KrzyŜa oraz 
ks. profesor Kończak, który wygłosił kazanie. Byli takŜe nowicjusze i wikariusze z naszych 
parafii. Wieńce wykonane zostały przez Rady Sołeckie z: Baszowic, Cząstkowa, Dębniaka, 
Huciska, Jeziorka, Mirocic, Paprocic, Sosnówki, Trzcianki, Dębna, Jeleniowa, Serwisa, Skał, 
Starej Słupi, Bartoszowin i Pokrzywianki. Wszystkie wieńce były pomysłowo wykonane. 
Komisja konkursowa pod przewodnictwem wicemarszałka Wrzałki zdecydowała, Ŝe wygrał 
wieniec z sołectwa Jeziorko. II miejsce zajął wieniec z Jeleniowa, III miejsce – Hucisko                 
i Paprocice. Za I miejsce Jeziorko otrzymało nagrodę pienięŜną w kwocie 600 zł, Jeleniów – 
400 zł, a dwa sołectwa z III miejsca Hucisko i Paprocice po 300 zł. Ponadto przez komisję 
został wyróŜniony i nagrodzony kwotą 300 zł wieniec z Dębniaka za reprezentowanie naszej 
gminy podczas DoŜynek Powiatowych, które odbyły się w tym roku w Rakowie. Pozostałe 
sołectwa, które brały udział w DoŜynkach i włoŜyły olbrzymią pracę w wykonanie wieńców 
otrzymają po 150 zł. Środki finansowe na DoŜynki otrzymaliśmy od kilku sponsorów: Firmy 
„METAL-CHEM” BoŜena i Maciej Aplas, Leszek Szymański i Janusz Szymański z Rudek, 
Firmy „ZRYW” Grzegorz Gąsior z Rudek, Firmy „ALEKS” Alicja, Bogusław, Aleksander 
Niewadzi z Serwisa, Firmy „SIGNAL” Andrzej Biesiada z Ostrowca Świętokrzyskiego, 
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Piekarnii „OLEŃKA” Barbara, Stefan, Wojciech Mądzik z Sosnówki, Firmy „ELEG” Jerzy 
Chrapała i Zbigniew Jedlikowski z Nowej Słupi, Firmy „STAL-BUD” Marzena i Tomasz 
Skrzyńscy z Nowej Słupi, Firmy USŁUGOWO-HANDLOWEJ, TRANSPORT Mieczysław 
Fijas z Nowej Słupi, Firmy Handlowo-Usługowej „ELMAR” Krzysztof Jakubowski z Nowej 
Słupi, Firmy Handlowej „Delikatesy” Tadeusz Dutkiewicz z Nowej Słupi, Firmy „KM – 
BUD” Krzysztof Kończak z Huciska. Chleb doŜynkowy piekł Zakład Piekarniczy „Słupia-
nka” Grzegorza Siwonia z Nowej Słupi oraz drugi chleb wypiekły panie z Jeziorka. Były 
poczty sztandarowe z OSP i ze szkół, były występy młodzieŜy z GOK w Nowej Słupi                   
z siedzibą w Rudkach, występy zespołów ludowych Rudkowianie, Wesołe Kumoszki. 
Gośćmi przybyłymi na DoŜynki byli:  Wicemarszałek Województwa pan Zdzisław Wrzałka, 
członek Zarządu Powiatu Kieleckiego pan Bogdan Gierada, pan Mieczysław Okulski – 
kierownik Rejonu Świętokrzyskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego, pan Kazimierz 
Molenda – zastępca kierownika Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w 
Kielcach. W trakcie DoŜynek wręczony został, na wniosek Klubu Sportowego z Ostrowca 
Świętokrzyskiego dyplom oraz nagroda pienięŜna (1.000 zł) pani Magdalenie Białek z 
Baszowic, gm. Nowa Słupia za wybitne osiągnięcia sportowe w 2009 roku jako 
reprezentantki Polski za: II miejsce w Mistrzostwach Europy Juniorek w trójboju siłowym w 
Szwecji (9-13 czerwca 2009r.), I miejsce w Mistrzostwach Polski do lat 18 w trójboju 
siłowym kategorii 75 kg. w Warszawie (29-30 listopad 2008r.), I miejsce w Mistrzostwach 
Polski do lat 18 w wyciskaniu sztangi leŜąc w Grajewie (19-21 czerwiec 2009r.), II miejsce w 
Mistrzostwach Polski Juniorek do lat 20 w trójboju siłowym w kategorii 75 kg. w 
Białymstoku (3-4 kwiecień 2009r.), III miejsce w Mistrzostwach Polski Juniorek do lat 20 w 
wyciskaniu leŜąc w kategorii 75 kg. we Władysławowie (1-3 maj 2009r.).   
Ponadto: 
- odbyły się zawody wędkarskie o Puchar Wójta Koła Wędkarskiego z Rudek,  
- odbyły się gminne zawody sportowo-poŜarnicze w Rudkach.  
   I miejsce zdobyła jednostka OSP z Mirocic, II miejsce OSP Stara Słupia, III miejsce OSP 

Sosnówka, IV miejsce OSP Włochy, 
- 31 sierpnia br – końcówka konkursu na Dyrektora Szkoły Podstawowej w Jeziorku.  

Niestety nie został on rozstrzygnięty (były dwie oferty: jedna została odrzucona, druga nie 
uzyskała wymaganej ilości głosów). W związku z tym, dnia 1.09.2009r. (do czasu 
rozstrzygnięcia następnego konkursu) obowiązki Dyrektora Wójt zmuszony był powierzyć 
jednemu z nauczycieli tej placówki – panu Zdzisławowi Dudzicowi (jako jedynemu z tej 
szkoły zainteresowanemu objęciem tej funkcji), 

- Wójt brał udział w zebraniu wiejskim w Mirocicach zorganizowanym przez radnego pana 
Sylwestra Kozłowskiego poświęconemu rozpoczętej inwestycji – kanalizacji miejscowości 
Mirocice, 

- odbył się odbiór I etapu wodociągu w miejscowości Jeleniów (57 przyłączy) a drugi etap 
przygotowywany jest do przetargu. Woda popłynęła takŜe w Bartoszowinach, Dębnie-
Zagadzkach, przygotowywany jest takŜe odbiór wodociągu dla Dębna-Berdyszowa               
i Jeziorka, 

- Wójt brał udział w Zgromadzeniu Związku Gmin Gór Świętokrzyskich w sprawie 
dofinansowania z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 
zadania w Nowej Słupi i Bielinach, 

- przygotowywana jest konferencja naukowa na dzień 03.10.2009r. o tematyce 
najwaŜniejszych osób na przestrzeni 1000 lat, mających związek z regionem 
świętokrzyskim, a zwłaszcza z Nową Słupią, 

- zakończony został proces dochodzenia się praw, co do własności budynku starej poczty w 
Nowej Słupi, na ul. Świętokrzyskiej. Sąd Okręgowy podtrzymał wyrok Sądu Rejonowego, 
Ŝe Gmina Nowa Słupia jest właścicielem tego budynku i działki, na której jest on 
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usytuowany. Próbowano uniewaŜnić decyzję Wojewody Świętokrzyskiego stwierdzającej 
nabycie z mocy prawa własności tej nieruchomości przez Gminę Nowa Słupia. Gminna 
22.09.2009r. otrzymała decyzję Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji 
odmawiającej wszczęcia postępowania administracyjnego w sprawie stwierdzenia 
niewaŜności decyzji Wojewody. Od niniejszej decyzji juŜ nie przysługuje odwołanie.                
W związku z tym, przed nami wypracowanie decyzji, co dalej z tą nieruchomością 
uczynimy.  

- posiadamy dobre informacje o planowanych modernizacjach dróg wojewódzkich 
(inwestorem jest Świętokrzyski Zarząd Dróg Wojewódzkich, ale gmina uczestniczy w 
przygotowaniu tych inwestycji), tj: 

   * jest juŜ rozstrzygnięty przetarg na budowę obwodnicy w Nowej Słupi i modernizacji drogi 
do Ostrowca Świętokrzyskiego i dlatego juŜ w październiku br. wykonawca będzie mógł 
rozpocząć pracę przy tej inwestycji. Zakres robót obejmuje: rozbudowa drogi 
wojewódzkiej 751 Suchedniów – Ostrowiec Świętokrzyski na odcinku Nowa Słupia, 
budowa małego ronda na skrzyŜowaniu drogi wojewódzkiej z drogą powiatową, budowa 
pasów ruchu powolnego pod wzniesieniem Dobruchna, budowa obwodnicy gm. Nowa 
Słupia do włączenia z droga wojewódzką, budowa wlotu drogi wojewódzkiej od Nowej 
Słupi do projektowanej obwodnicy, budowa dwóch dróg zbiorczych (lewej o dł. 982 m i 
prawej wlot od Łagowa na małe rondo drogi wojewódzkiej do projektowanej obwodnicy 
dł. 2 km 167m), rozbudowa i budowa skrzyŜowań z drogą wojewódzką Starachowice – 
Stopnica skrzyŜowanie jednopoziomowe (małe rondo) z drogą zbiorczą prawą i lewą, z 
drogą zbiorczą lewą, z droga gminą, z drogą wojewódzką wlot od Nowej Słupi, z drogą 
lokalną, z drogą gminną kierunek Stara Słupia pola grzegorzowskie, budowa zatok 
autobusowych wraz z wiatami przystankowymi, rozbudowa skrzyŜowań drogi 
wojewódzkiej nr 751 z drogami powiatowymi, gminnymi, budowa chodników, 
przebudowa mostu na potoku Słupianka, przebudowa mostu na potoku bez nazwy, 
przebudowa mostu na potoku Nagorzanka, rozbudowa i przebudowa nowych przepustów, 
budowa kanalizacji deszczowej, budowa i przebudowa oświetlenia, przebudowa sieci 
wodociągowej, przebudowa sieci teletechnicznej, przebudowa sieci elektroenergetycznej, 
budowa rowów odwadniających, budowa i przebudowa rowów pod drogami i zjazdami, 
budowa zbiorników retencyjno-odparowujących, oznakowania pionowe i poziome. 
Wartość ww. inwestycji - powyŜej 5 mln. euro. Termin realizacji – 31.07.2011r.        

   * będą wykonane dwie drogi: od Rynku w Nowej Słupi, ul. Kielecka do skrzyŜowania z 
drogą na Łagów i Kielce oraz od Milanowskiej Wólki poprzez Trzciankę, Bartoszowiny 
do Huty Nowej (droga o nr 753). Zakres robót drogi od Milanowskiej Wólki do Huty 
Nowej: przebudowa drogi wojewódzkiej na tym odcinku, budowa pasa powolnego, 
budowa drogi zbiorczej do pól wzdłuŜ pasa ruchu powolnego, budowa 10 zatok 
autobusowych wraz z wiatami przystankowymi, budowa i rozbudowa skrzyŜowań drogi 
wojewódzkiej z drogami powiatowymi i gminnymi, budowa chodników, przebudowa 
mostu w Hucie Nowej, przebudowa mostu w Hucie Koszary, rozbudowa, przebudowa i 
budowa nowych przepustów, budowa i przebudowa oświetlenia, przebudowa sieci 
teletechnicznej, przebudowa sieci elektroenergetycznej, odtworzenie rowów 
odwadniających, budowa i przebudowa rowów pod drogami i wjazdami, barierki 
energochłonne na krawędzi korony, oznakowania poziome i pionowe. Zakres robót drogi 
na odcinku Nowa Słupia – Milanowska Wólka: budowa zatok autobusowych wraz z 
wiatami przystankowymi i rozbudowa skrzyŜowań drogi wojewódzkiej z drogami 
powiatowymi i gminnymi, budowa chodników, rozbudowa i przebudowa przepustów, 
budowa kanalizacji deszczowej, przebudowa sieci elektroenergetycznej, urządzenia 
podczyszczające wody deszczowe, barierki energochłonne na krawędzi korony, 
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oznakowania poziome i pionowe. Wartość ww. inwestycji - powyŜej 5 mln. euro. 
Przewidywany czas trwania inwestycji do 30.06.2011r.   

  * jest juŜ ogłoszony przetarg na przebudowę drogi wojewódzkiej nr 751 Ostrowiec 
Świętokrzyski – Suchedniów, odcinek Nowa Słupia z ulicy Opatowskiej do Starej Słupi. 
Będą wykonane: roboty przygotowawczo-odtworzeniowe, rozbiórka krawęŜnika i 
chodnika z płyt betonowych, rozbiórka wjazdów z trelinki, rozbiórka istniejących 
przepustów, regulacja studni kanalizacyjnych, nawierzchnia: wykonanie podbudowy 
zasadniczej, ułoŜenie warstwy wiąŜącej, ułoŜenie warstwy ścieralnej, ustawienie 
krawęŜników na ławie z oporem, ustawienie obrzeŜa chodnikowego, chodniki z kostki 
betonowej o grubości. 8 cm, oznakowania jedni poziome i pionowe. Najtańsza oferta 
wynosi 2.200.000 zł, a my dajemy 15% tej wartości, tj. 350.000 zł. Inwestycja ta ma być 
wykonana jeszcze w tym roku kalendarzowym, 

- aktualnie trwa budowa hali sportowej w Nowej Słupi. Postęp prac przy tej inwestycji jest 
bardzo zadawalający, 

- trwa remont części budynku urzędu gminy. Nie udało się przy okazji tego remontu wykonać 
szaletów publicznych w związku z tym, Ŝe Ŝaden oferent nie zaoferował się wykonania tych 
szaletów.  

 

Ad. pkt. 4 Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań pomiędzy sesjami 
 

Sprawozdania dokonała Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz. Poinformowała, Ŝe               
w tym okresie reprezentowała Radę na następujących uroczystościach i spotkaniach: 
- w „DoŜynkach Powiatowych” w Rakowie, 
- na uroczystym rozpoczęciu roku szkolnego w Publicznym Gimnazjum nr 1 w Nowej Słupi, 
- w podsumowaniu projektu pod nazwą: „Wakacje na wsi” zakończonego festynem 
rodzinnym pod hasłem: „Z tęsknoty za szkołą, bawmy się wesoło”. Projekt ten realizowany 
był w ramach Programu Integracji Społecznej i odbył się przy Szkole Podstawowej w Nowej 
Słupi,  
- we mszy św. na Świętym KrzyŜu z okazji odpustu na PodwyŜszenie Drzewa KrzyŜa 
Świętego, 
- na święcie straŜaków, które odbyło się w Piórkowie, gm. Baćkowice, 
- na Akademii Historycznej pod hasłem: „Wrześniowe wspomnienia” w Publicznym 
Gimnazjum nr 2 w Rudkach, 
- w „DoŜynkach Gminnych” w Nowej Słupi. 
Poza tym, wraz z Panem Wójtem przygotowywała materiały na dzisiejszą sesję oraz w kaŜdą 
środę pełniła dyŜury w urzędzie gminy. 
     
Ad. pkt. 5.  Podjęcie uchwał 
 

• w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2009 rok 
 

Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz poinformowała, Ŝe projekty uchwał zostały 
omówione na połączonym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 
 

Pytań czy teŜ uwag do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz odczytała projekt uchwały Nr VII/64/09 Rady 
Gminy Nowa Słupia z dnia 24 września 2009r. w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2009 
rok. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 15 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Jerzy Domański, p. Adam Gałka, p. Henryk 
Gąsior, p. Ewa Guz, p. Ryszard Karpiński, p. Urszula Kozłowska, p. Sylwester Kozłowski,            
p. Leszek Kulpiński,  p. Jan Marzec, p. Zenobiusz Nowiński, p. Ewa Pastuszyńska,                      
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p. Kazimierz Pawlik,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman.                
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0    
 

W wyniku głosowania uchwała Nr VII/64/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 24 września 
2009r została przyjęta jednogłośnie. 
 

• w sprawie zmiany Uchwały Nr IV/44/08 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 21 

listopada 2008r. w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych                       

w granicach Gminy Nowa Słupia oraz zmiany uchwały VI/63/09 Rady Gminy Nowa 

Słupia z dnia 28 sierpnia 2009r. w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 

gminnych w granicach Gminy Nowa Słupia 
 

Wprowadzenia do niniejszego projektu uchwały dokonał Z-ca Wójta Gminy pan Władysław 
Orliński. Poinformował, Ŝe liczba dróg w porównaniu do ostatniej uchwały wzrasta o dwie,    
tj. z 32 do 34.  
Radny pan Adam Gałka zadał pytanie, czy w zapisie uchwały pod poz. 17 „Baszowice przez 
wieś na działkach 354 i 368, dł. 1725 mb” mieści się droga w stronę kolejki. 
Odpowiedź Z-cy Wójta była twierdząca. 
Innych pytań czy teŜ uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz odczytała projekt uchwały Nr VII/65/09 Rady 
Gminy Nowa Słupia z dnia 24 września 2009r. w sprawie zmiany Uchwały Nr IV/44/08 Rady 
Gminy Nowa Słupia z dnia 21 listopada 2008r. w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 
gminnych w granicach Gminy Nowa Słupia oraz zmiany uchwały VI/63/09 Rady Gminy 
Nowa Słupia z dnia 28 sierpnia 2009r. w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 
w granicach Gminy Nowa Słupia. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 15 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Jerzy Domański, p. Adam Gałka, p. Henryk 
Gąsior, p. Ewa Guz, p. Ryszard Karpiński, p. Urszula Kozłowska, p. Sylwester Kozłowski,            
p. Leszek Kulpiński,  p. Jan Marzec, p. Zenobiusz Nowiński, p. Ewa Pastuszyńska,                      
p. Kazimierz Pawlik,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman.                
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0    
W wyniku głosowania uchwała Nr VII/65/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 24 września 
2009r została przyjęta jednogłośnie. 

 

• w sprawie zmiany Uchwały Nr II/19/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 30 marca 

2009r. w sprawie ustalenia przebiegu dróg gminnych w granicach Gminy Nowa Słupia 
 

Pytań czy teŜ uwag do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały Nr VII/66/09 
Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 24 września 2009r. w sprawie zmiany Uchwały Nr II/19/09 
Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 30 marca 2009r. w sprawie ustalenia przebiegu dróg 
gminnych w granicach Gminy Nowa Słupia. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 15 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Jerzy Domański, p. Adam Gałka, p. Henryk 
Gąsior, p. Ewa Guz, p. Ryszard Karpiński, p. Urszula Kozłowska, p. Sylwester Kozłowski,            
p. Leszek Kulpiński,  p. Jan Marzec, p. Zenobiusz Nowiński, p. Ewa Pastuszyńska,                      
p. Kazimierz Pawlik,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman.                
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0    
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W wyniku głosowania uchwała Nr VII/66/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 24 września 
2009r została przyjęta jednogłośnie. 

 

• w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w budŜecie na rok 2010 w ramach 

Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2008-2011 (Intencyjna) 
 

Wprowadzenia do niniejszego projektu uchwały dokonał Z-ca Wójta Gminy pan Władysław 
Orliński. Poinformował, Ŝe w związku z dopisaniem w poprzedniej uchwale jeszcze dwóch 
dróg, kwota zabezpieczenia w budŜecie gminy na 2010r. wzrasta o 30.000 zł i wynosi 
4.800.000,00 zł.   
Pytań czy teŜ uwag do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał projekt Uchwały Intencyjnej 
Nr VII/67/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 24 września 2009r. w sprawie zabezpieczenia 
środków finansowych w budŜecie na rok 2010 w ramach Narodowego Programu Przebudowy 
Dróg Lokalnych 2008-2011.  
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 15 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Jerzy Domański, p. Adam Gałka, p. Henryk 
Gąsior, p. Ewa Guz, p. Ryszard Karpiński, p. Urszula Kozłowska, p. Sylwester Kozłowski,            
p. Leszek Kulpiński,  p. Jan Marzec, p. Zenobiusz Nowiński, p. Ewa Pastuszyńska,                      
p. Kazimierz Pawlik,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman.                
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0    
 

W wyniku głosowania Uchwała Intencyjna Nr VII/67/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia  
24 września 2009r została przyjęta jednogłośnie. 
 

• w sprawie wprowadzenia regulaminu uŜytkowania obiektu uŜyteczności publicznej                     
o nazwie „Moje Boisko-Orlik 2012”, 

 

Pytań czy teŜ uwag do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały Nr VII/68/09 
Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 24 września 2009r. w sprawie wprowadzenia regulaminu 
uŜytkowania obiektu uŜyteczności publicznej o nazwie „Moje Boisko-Orlik 2012”. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 15 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Jerzy Domański, p. Adam Gałka, p. Henryk 
Gąsior, p. Ewa Guz, p. Ryszard Karpiński, p. Urszula Kozłowska, p. Sylwester Kozłowski,            
p. Leszek Kulpiński,  p. Jan Marzec, p. Zenobiusz Nowiński, p. Ewa Pastuszyńska,                      
p. Kazimierz Pawlik,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman.                
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0    
 

W wyniku głosowania uchwała Nr VII/68/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 24 września 
2009r została przyjęta jednogłośnie. 
 

• w sprawie przeznaczenia do sprzedaŜy w drodze przetargu gruntów 
niezabudowanych stanowiących własność Gminy Nowa Słupia oraz zmiany w 
części uchwały Nr VI/27/02 Rady Gminy w Nowej Słupi z dnia 09.10.2002r. 

 

Pytań czy teŜ uwag do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały Nr VII/69/09 
Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 24 września 2009r. w sprawie przeznaczenia do sprzedaŜy         
w drodze przetargu gruntów niezabudowanych stanowiących własność Gminy Nowa Słupia 
oraz zmiany w części uchwały Nr VI/27/02 Rady Gminy w Nowej Słupi z dnia 09.10.2002r. 
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Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 15 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Jerzy Domański, p. Adam Gałka, p. Henryk 
Gąsior, p. Ewa Guz, p. Ryszard Karpiński, p. Urszula Kozłowska, p. Sylwester Kozłowski,            
p. Leszek Kulpiński, p. Jan Marzec, p. Zenobiusz Nowiński, p. Ewa Pastuszyńska,                      
p. Kazimierz Pawlik,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman.                
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0    
 

W wyniku głosowania uchwała Nr VII/69/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 24 września 
2009r została przyjęta jednogłośnie. 
 

• zmieniająca uchwałę Nr I/11/09 z dnia 3 lutego 2009r. w sprawie przyjęcia 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych               
w gminie Nowa Słupia na 2009 rok 

 

Pytań czy teŜ uwag do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały Nr VII/70/09 
Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 24 września 2009r. zmieniająca uchwałę Nr I/11/09 z dnia  
3 lutego 2009r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych  w gminie Nowa Słupia na 2009 rok 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 15 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Jerzy Domański, p. Adam Gałka, p. Henryk 
Gąsior, p. Ewa Guz, p. Ryszard Karpiński, p. Urszula Kozłowska, p. Sylwester Kozłowski,            
p. Leszek Kulpiński,  p. Jan Marzec, p. Zenobiusz Nowiński, p. Ewa Pastuszyńska,                      
p. Kazimierz Pawlik,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman.                
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0    
 

W wyniku głosowania uchwała Nr VII/70/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 24 września 
2009r została przyjęta jednogłośnie. 

 

• w sprawie zmiany w Statucie Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Nowej Słupi 

 

Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz poinformowała, Ŝe Rada Społeczna 
Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowej Słupi na swym 
posiedzeniu w dniu wczorajszym, uchwałą nr 4/2009 przyjęła wprowadzane zmiany w 
statucie. 
Pytań czy teŜ uwag do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały Nr VII/71/09 
Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 24 września 2009r. w sprawie zmiany w Statucie 
Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowej Słupi. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 14 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Jerzy Domański, p. Adam Gałka, p. Henryk 
Gąsior, p. Ewa Guz, p. Urszula Kozłowska, p. Sylwester Kozłowski, p. Leszek Kulpiński,               
p. Jan Marzec, p. Zenobiusz Nowiński, p. Ewa Pastuszyńska, p. Kazimierz Pawlik,  p. Rafał 
Piasecki, p. Jerzy Roman.                
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0              Nieobecny radny pan Ryszard Karpiński. 
W wyniku głosowania uchwała Nr VII/71/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 24 września 
2009r została przyjęta jednogłośnie. 
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• w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia 

z opłat, jak równieŜ tryb ich pobierania 
 

Pytań czy teŜ uwag do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz odczytała projekt uchwały Nr VII/72/09 Rady 
Gminy Nowa Słupia z dnia 24 września 2009r. w sprawie szczegółowych warunków 
przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego 
lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak równieŜ tryb ich pobierania. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 14 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Jerzy Domański, p. Adam Gałka, p. Henryk 
Gąsior, p. Ewa Guz, p. Urszula Kozłowska, p. Sylwester Kozłowski, p. Leszek Kulpiński,               
p. Jan Marzec, p. Zenobiusz Nowiński, p. Ewa Pastuszyńska, p. Kazimierz Pawlik,  p. Rafał 
Piasecki, p. Jerzy Roman.                
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0  Nieobecny radny pan Ryszard Karpiński.  
W wyniku głosowania uchwała Nr VII/72/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 24 września 
2009r została przyjęta jednogłośnie. 

 

• w sprawie realizacji projektu systemowego w ramach Programu Operacyjnego 
Kapitał Ludzki 2007-2013, Priorytet VII Promocja Integracji Społecznej, Działanie 
7.1 Rozwój i Upowszechnianie Aktywnej Integracji, Poddziałanie 7.1.1 Rozwój               
i upowszechnianie aktywnej integracji przez ośrodki pomocy społecznej, przez 
Gminę Nowa Słupia/Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Nowej Słupi 

 

Pytań czy teŜ uwag do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały Nr VII/73/09 
Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 24 września 2009r. w sprawie realizacji projektu 
systemowego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013, Priorytet VII 
Promocja Integracji Społecznej, Działanie 7.1 Rozwój i Upowszechnianie Aktywnej 
Integracji, Poddziałanie 7.1.1 Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji przez ośrodki 
pomocy społecznej, przez Gminę Nowa Słupia/Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej                  
w Nowej Słupi. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 14 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Jerzy Domański, p. Adam Gałka, p. Henryk 
Gąsior, p. Ewa Guz, p. Urszula Kozłowska, p. Sylwester Kozłowski, p. Leszek Kulpiński,               
p. Jan Marzec, p. Zenobiusz Nowiński, p. Ewa Pastuszyńska, p. Kazimierz Pawlik,  p. Rafał 
Piasecki, p. Jerzy Roman.                
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0  Nieobecny radny pan Ryszard Karpiński.  
W wyniku głosowania uchwała Nr VII/73/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 24 września 
2009r została przyjęta jednogłośnie. 

 

W tym miejscu obrad Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz ogłosiła przerwę trwającą 
w godz. 11.35 – 12.00. 
 

Po przerwie w obradach Dyrektor Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Nowej Słupi pani Marta Pawelec-PędzimąŜ poinformowała o sytuacji, w jakiej 
znalazł się Punkt Lekarski w Dębnie mieszczący się w domu prywatnym pana Szczepana 
Domańskiego. 
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Sanepid podczas jego kontroli przeprowadzonej w dniu 28.08.2009r. wykazał wiele 
nieprawidłowości dotyczących lokalu, w którym mieści się Punkt Lekarski. 
W protokole Sanepid stwierdził między innymi: 
- pomieszczenie higieniczno-sanitarne jest wspólne dla pacjentów, personelu i mieszkańców 
budynku gdzie mieści się Punkt Lekarski (powinne być osobne łazienki), 
-  brak ciepłej wody we wszystkich punktach wodnych, 
- brak bezszczelinowego połączenia ścian z podłogami w gabinecie lekarskim i rejestracji 
oraz wiele innych nieprawidłowości. 
Pani Dyrektor wyjaśniła, Ŝe przeprowadziła rozmowę z właścicielem budynku, w którym 
mieści się Punkt Lekarski – p. Szczepanem Domańskim co do remontu i przebudowy 
wynajmowanych pomieszczeń. Pan Domański oświadczył, Ŝe koszty robót dostosowujących 
wynajem pomieszczeń do zaleceń Sanepidu, a w szczególności zamurowanie przejścia 
między częścią mieszkalną a Punktem Lekarskim oraz wymiana podłóg na płytki PCV jest 
kosztowne i nie jest zainteresowany ich wykonaniem. 
Po wczorajszym posiedzeniu Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Gminnego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowej Słupi, na wniosek jej przewodniczącego – Wójta 
Gminy wywiesiła informację o tym, Ŝe Punkt Lekarski jest nieczynny z powodu kontroli 
Sanepidu. Teraz oczekuje decyzji z Sanepidu, co do dalszych losów Punktu Lekarskiego              
w Dębnie. 
Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz zadała pytanie, czy właściciel budynku,                     
w którym mieści się Punkt Lekarski w Dębnie, złoŜył pisemne oświadczenie, Ŝe nie wykona 
remontu wymaganego przez Sanepid. 
Odpowiedź była twierdząca. 
Radny pan Jerzy Domański zadał pytanie, czy jeśli uda mu się namówić właściciela na 
przeprowadzenie tego remontu, to czy będzie moŜna ocalić ten punkt lekarski. 
W odpowiedzi pani Dyrektor wyjaśniła, Ŝe nie zna jeszcze decyzji Sanepidu, dlatego nie 
moŜe teraz odpowiedzieć na to pytanie.  
Radny pan Leszek Kulpiński był zdania, Ŝe powinno być więcej czasu na zastanowienie się co 
dalej oraz na rozmowę z synem właściciela budynku. 
Sołtys sołectwa Dębno pan Stanisław Cisłowski uwaŜał, Ŝe musimy czekać aŜ wróci                       
z zagranicy syn właściciela budynku oraz na decyzję z Sanepidu. 
Radny pan Jerzy Domański zasugerował, by moŜe pomyśleć o przeniesieniu Punktu 
Lekarskiego w inne miejsce (np. po byłym sklepie w Dębnie). 
W odpowiedzi pani Dyrektor poinformowała, Ŝe to byłoby otwarcie nowego Punktu                        
i wymagania Sanepidu byłyby ogromne. 
Innych uwag czy teŜ pytań nie zgłoszono.   
 

Ad. pkt. 6. Informacja Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy w sprawie 
analizy oświadczeń  majątkowych za 2008 rok 

 

Wójt Gminy pan Wiesław Jerzy Gałka oraz Przewodniczący Rady Gminy pani Ewa Guz 
złoŜyli informację w sprawie dokonanej analizy złoŜonych im oświadczeń majątkowych za 
2008 rok. W informacji podkreślili, kiedy zostały złoŜone oświadczenia majątkowe, jakie 
zostały popełnione błędy i przez kogo, kiedy po 1 egz. zostały przekazane do Urzędu 
Skarbowego w Kielcach oraz zobowiązali składających oświadczenia majątkowe do 
przestrzegania zasad ich wypełniania. 
 

Ad. pkt. 7.  Ocena imprezy „Dymarki Świętokrzyskie 2009” 
 

Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz poinformowała, Ŝe szczegółowa informacja była 
przedstawiona przez panią Agnieszkę Popczyk-Borowiecką – Dyrektor GOK na połączonym 
posiedzeniu komisji Rady Gminy w dniu 21.09.2009r. Zwróciła się do radnych z pytaniem 
czy są ewentualne zapytania czy teŜ uwagi. Pytań nie zgłoszono. Następnie złoŜyła 
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organizatorom imprezy podziękowanie za wspaniałą organizację i oprawę tegorocznych 
Dymarek Świętokrzyskich. Z roku na rok osiąga ona coraz to większy poziom kulturowo-
archeologiczny. Stwierdziła takŜe, Ŝe musimy zmierzać do zmniejszenia ceny biletów wstępu 
na Dymarki.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior zasugerował, aby w przyszłym roku 
wystąpiła większa gwiazda estrady. 
Radny pan Kazimierz Pawlik podkreślił, Ŝe w czasie trwania Dymarek Świętokrzyskich                  
w sąsiedniej gminie Bieliny teŜ odbywała się impreza plenarna. 
Innych uwag nie zgłoszono. 
 

Ad. pkt. 8.  Interpelacje i zapytania radnych 
 

Radny pan Zenobiusz Nowiński zadał pytanie, kiedy gmina uzyska plan zagospodarowania 
przestrzennego gminy i kiedy zostanie wdroŜony. 
Radny pan Marian Borowiecki pytał jak przedstawia się realizacja zadania: „budowa 
chodnika przy drodze wojewódzkiej od miejscowości Sosnówka do Nowej Słupi”. 
Radny pan Jerzy Roman prosił o naprawę mostu na rzece Pokrzywianka w miejscowości 
Skały (droga powiatowa). 
Radny pan Jerzy Domański poprosił o poprawę nawierzchni grogi powiatowej od Dębna         
w kierunku Wojciechowa (koło cmentarza parafialnego w Dębnie) aŜ do samego Bodzentyna. 
Innych zapytań czy teŜ interpelacji nie zgłoszono. 
Do powyŜszych wystąpień odniósł się Wójt Gminy pan Wiesław Jerzy Gałka. 
Poinformował, Ŝe: 
- droga powiatowa w Dębnie będzie robiona tylko wtedy, gdy uda nam się w przyszłym roku 
wygospodarować środki na jej współfinansowanie w wysokości 50% kosztów tej inwestycji, 
- w sprawie mostu na drodze powiatowej w Skałach to informacji udzieli Z-ca Wójta pan 
Władysław Orliński, 
- w sprawie budowy chodnika przy drodze wojewódzkiej od Sosnówki do Nowej Słupi, to 
informował o tym na poprzedniej sesji, Ŝe w tej sprawie jest decyzja, iŜ ta inwestycja wejdzie 
do budŜetu Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Kielcach dopiero w przyszłym 
roku, 
- plan zagospodarowania przestrzennego – wielokrotnie mówił juŜ, Ŝe odchodzi się od planu 
zagospodarowania przestrzennego. Były informacje, Ŝe plany te nie będą w ogóle 
obowiązywać w zamian za plany miejscowe. Informacje te są w tej chwili w zawieszeniu. 
JeŜeli zapadnie decyzja, Ŝe plany zagospodarowania przestrzennego będą jednak 
obowiązywać, to wtedy do Rady będzie naleŜała decyzja, czy wyłoŜy środki finansowe na 
jego opracowanie. 
Z-ca Wójta pan Władysław Orliński wyjaśnił, Ŝe budowa mostu betonowego kosztuje 
wielokrotnie więcej niŜ jego remont. Na dzień dzisiejszy Zarząd Dróg Powiatowych nie ma 
na ten cel zabezpieczonych środków, dlatego jest propozycja, aby ten most wyremontować.           
Z drugiej strony radny powiatowy z naszego terenu stawia twardo warunki o jego budowę, a 
środków na ten cel nie ma. Jest to sytuacja patowa, z której spróbujemy wyjść poprzez 
rozmowy z Zarządem Dróg Powiatowych. 
 

Ad. pkt. 9. Wolne wnioski i informacje 
 

Na początku tego punktu obrad Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz poinformowała  
o piśmie, które otrzymała od posła PiS pana Jarosława Rusieckiego będące odpowiedzią na 
nasz apel dotyczący sprzeciwu rozszerzenia granic nowych obszarów ochrony siedlisk 
NATURA 2000 na terenie gminy Nowa Słupia (obszar: Ostoja Jeleniowska PLH26_20 oraz 
Łysogóry PLH26_36). W piśmie tym poinformował, Ŝe równieŜ wystąpi do Generalnego 
Dyrektora Ochrony Środowiska pana Michała Kiełsznia o uzyskanie informacji w tym 
zakresie.  
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